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2017Z02658 

Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht «OV-kaart is geldmachine» (ingezonden 16 februari 
2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «OV-kaart is geldmachine»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat deze winst gebruikt dient te worden om de 
ov-chipkaart goedkoper te maken? Zo ja, wat gaat u ondernemen om deze 
kosten te verlagen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Wat is de reden dat het salaris van de directeur van Translink hoger is dan 
vastgesteld binnen de Wet normering topinkomens? In hoeverre vindt u dat 
wenselijk? 

Vraag 4
Waar worden de winsten die Translink maakt voor ingezet?

1 AD: «Ov-kaart is geld machine» dinsdag 14 februari
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